
  Side 1 av 2 

   
MØTETYPE: 

 
Styremøte NBK 

 

 MØTE NR.: 3-25  
 DATO: 26/02-25  
  STED: Teams  
 MØTELEDER: Linda Jørgensen  
 MØTEREFERENT: Gro Fløysvik  
 SAKSNR: 

ARKIVKODE: 
  

Til stede: 

 

Linda Jørgensen, Astrid Indrebø, Roy Sundby, Gro Fløysvik 

Forfall: Torill Moe 

Sendes også:  

SAK BEHANDLET ANSVARLIG/ 

FERDIG TIL 

44-24 21/11 
Det er oppdaget at vår utsƟlling er ikke med på terminliste utsƟllinger. Klubben må 
selv legge inn, NKK gjør det ikke. Vi sjekker. 
23/9 
Neste års Buhundens Nasjonaldag bekreŌes innmeldt Ɵl NKK 

Torill 

7-25 Redaktør 
26/2-25 
Ingen har Ɵl nå meldt seg og det kan føre Ɵl at vi ikke får ut Buhundbladet i 
sommer. Oppfordrer ALLE om å ta ansvar for å skaffe nye medarbeidere. 
21/1-25 
Redaktør av buhundbladet har meldt at hun ikke har mulighet for å ta hele 
ansvaret for bladet. Hun må dessverre trekke seg fra oppgaven som Redaktør, men 
vil kunne fortseƩe med å være behjelpelig i redaksjonen.  
Styret kan ikke påta seg oppgaven med Buhundbladet, så dersom det ikke melder 
seg noen som kunne tenke seg å ta på seg ansvaret, så er det fare for at vi ikke vil 
få ut sommernummeret av Buhunden. 
Vi legger ut annonsering av deƩe nok en gang på FB forum og hjemmeside 

 

 

 

 

 

Gro/Linda 

12-25 Årsmøteinnkalling 
I henhold Ɵl vedtektenes §3-3 vil det kalles inn Ɵl årsmøte ved publikasjon på 
klubbens hjemmeside med minimum 2 ukers frist. 
Det som skal inn i årsmøtepapirene må sendes Astrid så snart som mulig, senest 1. 
mars.  

 

14-25 Protokoll 2-25 er godkjent  

15-25 Oppfølging av saken om langhåret buhund 
Vi har moƩaƩ svar fra Norsk Buhund Ringen på vårt brev av 14.01.25 angående 
langhåret buhund med svært avvikende type. De mener de som raseklubb ikke har 
noe ansvar for å følge opp denne saken. Vi sendte også vårt brev Ɵl SKK, som har 
giƩ Ɵlbakemelding om at saken tas opp i SKK DK (Dommerkomitéen) og også er 
videresendt Ɵl SKKs AK (Avlskomitéen). Astrid Ɵlskriver en Ɵlbakemelding Ɵl Norsk 
Buhund Ringen og informerer om deres ansvar som raseklubb for en av våre 
nordiske raser, og oppfordrer dem Ɵl å avholde en dommerkonferanse. 

Astrid 

16-25 KonƟngent 
Styret foreslår å holde konƟngent på samme nivå i 2026 som i 2025. SeƩes inn 
som forslag Ɵl årsmøte. 

 

17-25 Årsmøte 
På grunn av flyƟder, blir oppstart av møte endret fra 12:00 Ɵl 11:30. Endres på neƩ 

Gro 

 

MØTEREFERAT 
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